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                                                            З А П И С Н И К 

 

са 38. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 29.04.2024. године   

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно,  

чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија Кулашевић, Живан Ршумовић, Младенко 

Марковић и Верица Маричић  и начелница Управе Биљана Старовла.   

 Заменик председника Мијодраг Пејић и већник Борко Вујовић су најавили 

одсуство, а већник Игор Мариновић је најавио закашњење од 10 минута. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 6 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА ЗАПОШЉАВАЊА ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО  ЗА 2024 - 2026. ГОДИНУ 

 

2. УЧЕШЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО НА 59. МОСИ „УЖИЦЕ 2024“   

  

3. РАЗНО 

  

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

 

1. тачка дневног реда  

 

Известилац по овој тачки је била начелница Управе Градске општине Севојно Биљана 

Старовла. Упознала је већнике са потребом доношења Локалног акционог плана 

запошљавања као  документа који се доноси на нивоу локалне самоуправе.  

Локални акциони план за 2022 – 2023. годину је истекао, и  потребно је усвојити 

Локални акциони план  за период  2024 – 2026. годину. Локални акциони план ће бити 

упућен  скупштини на усвајање, али да би конурисали за субвенције за самозапошљавање, 

за које рок истиче 30.04.2024. године, довољно је да га усвоји веће. Локалним акционим 

планом је предложено више мера и то: јавни радови на којима се ангажују незапослена 

лица, субвенција за самозапошљавање, стручна пракса и јавни радови на којима се 

ангажују особе са инвалидитетом. али за 2024. годину предвиђене су само мере за 

самозапошљавање и јавне радове.  



У буџету Градске општине Севојно за мере активне политике запошљавања 

опредељена су средства од 2.000.000,00 динара и то за меру самозапошљавања 495.000, 

динара које ће Репблика Србија суфинансирати са 405.000,00 динара, где ће моћи да 

конкуришу и добију средства у износу од 300.000,00 динара три незапослена лица која се 

определе за покретање сопственог бизниса и меру јавних радова 1.505.000,00 динара где 

ће бити ангажована три незапослена лица у трајању до 120 радних дана. Предложила је да 

се чланови већа изјасне о висини месечне, нето, зараде за пун фонд радних сати пошто 

Република Србија не суфинансира ову меру општинама које спадају у прву групу степена 

развијености па се цео износ финансира из буџета. 

Максималан износ накнаде у односу на расположива средства предвиђена 

Локалним акционим планом запошљавање може  бити у нето износу 50.000,00 динара за 

три ангажована лица до 120 радних дана за пун фонд радних сати. 

Након краће дискусије у којој су узели учешће остали већници,  председница је 

дала  на гласање предлог Локалног акционог плана запошљавања и са 7 гласова „ЗА“ је 

донето решење којим се усваја Локални акциони план запошљавања Градске општине 

Севојно за   2024 - 2026. годину. 

Затим је са 7 гласова „ЗА“ донет закључак да се за јавне радове на којима се 

ангажују незапослена лица,  предвиђене као мера активне политике запошљавања 

Локалним акционим планом запошљавања Градске општине Севојно, у 2024. години 

ангажују  3 лица у трајању до 120 радних дана и да висина месечне (нето) накнаде за 

обављени посао буде 50.000,00 динара по лицу за пун фонд радних часова. 

 

    

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Обавесто је чланове Већа о активностима које се предузимају око 

учешћа спортских екипа Градске општине Севојно на 59. МОСИ „Ужице 2024“које ће се 

одржати у периоду од 10 до 14 јула.  Обављен је разговор са представницима спортских 

клубова и појединцима који би наступали за Градску општину Севојно и направљена је 

прелиминарна листа са око 90 спортиста у мушкој и женској конкуренцији. 

Већник Живан Ршумовић је предложио да би требало, уврстити у коначну листу 

екипе стоног тениса и шаха. 

Већник Милија Кулашевић је одговорио да је ово прелиминарна листа и да ће се 

још једанпут разговарати са свим спортистима и да има простора да се до слања коначне 

пријаве све изанилизира и изврши селекција спортова и спортиста који ће наступати за 

Градску општину Севојно. 
 

 

  Седница је завршена у 11.00 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


